
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 12. juli 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1254
Vil ministeren redegøre for, om han er klar over, at OK24 medfører, at politikredsene 
nu opsiger ældre og erfarne medarbejdere, som laver sagsbehandling, fordi der ikke 
længere er råd til dem - på trods af, at de aflaster politiet i en situation, hvor der ikke kan 
rekrutteres nok nye politibetjente? Ministeren bedes redegøre for, om dette er hensigts-
mæssigt, og om han tænker, der bør findes finansiering hertil.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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